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Rada Gminy Masłów 

Protokół nr V/2019 

Sesja w dniu 28 lutego 2019  

 

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2019 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:39 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, V sesję Rady Gminy Masłów 

otworzył Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Zegadło. Przewodniczący przywitał 

radnych, sołtysów, Wójta Gminy i pracowników urzędu. 

 

2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 14 radnych – 

93,3%, co jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności stanowi 

załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły wnioski o zmianę 

dzisiejszego porządku obrad i poprosił o przegłosowanie tego punktu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 
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Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr IV z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie zgłoszono uwag do przedstawionego protokołu i 

poprosił o przegłosowanie tego punktu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy poinformował o wyborach sołtysów, które odbyły się w części sołectw. Wójt 

Gminy podziękował Panu Ryszardowi Januchcie, który funkcję sołtysa pełnił nieprzerwanie 

przez 12 lat i przywitał Pana Mirosława Piwko – nowo wybranego sołtysa sołectwa Brzezinki, 

życząc owocnej współpracy. Wójt omówił sprawozdanie, stanowiące załącznik niniejszego 

protokołu. Brak głosów w tym punkcie. 

Przewodniczący Rady przywitał Radną Powiatu Małgorzatę Popiel, która przybyła na sesję.  

 

6. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Mąchocice - Scholasteria na terenie gminy Masłów 

Wójt Gminy Tomasz Lato poinformował, że opracowane zostały dwa projekty uchwał 

dotyczące planów miejscowych i poprosiło przedstawienie szczegółów.  

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński zgłosił 

autopoprawkę w treści § 9 ust. 2 polegającą na usunięciu słowa „wzgórza”, które wkradło się 

do treści. Kierownik BiGP przedstawił projekt dotyczący planu Mąchocic – Scholasterii.   

Radny Ryszard Filipowicz zabrał głos informując, że Komisja Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa ma w swoim zakresie opiniowanie planów 

przestrzennych, a nie pochylała się nad tymi planami. Prośba, by wprowadzić kolejne plany na 

komisję. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że o tematyce posiedzenia komisji decyduje 

Przewodniczący Komisji, wobec czego nie ma przeszkód, by komisja zajęła się tymi tematami. 

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr V/69/2019 w sprawie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Mąchocice-Scholasteria na terenie gminy Masłów została podjęta.  

 

7. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części sołectwa Wiśniówka na terenie gminy Masłów 

Kierownik BiGP Dariusz Korczyński poinformował, że Rada Gminy uchwaliła miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego dla sołectwa Wiśniówka, dla którego Wojewoda 

Świętokrzyski wydała rozstrzygnięcie nadzorcze uchylając plan w części. Dzisiejszy projekt 

dotyczy tej właśnie części.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie.  

Komisja ds. Inwestycji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr V/70/2019 w sprawie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części sołectwa Wiśniówka na terenie gminy Masłów została przyjęta. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/25/2018 Rady Gminy Masłów z dnia 

28 grudnia 2018r w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019 

Zastępca Wójta Gminy Monika Dolezińska-Włodarczyk omówiła szczegółowo projekt 

uchwały. 

Brak głosów tym punkcie.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr V/71/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr III/25/2018 Rady Gminy Masłów z dnia 

28 grudnia 2018r w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019 została podjęta. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie podziału środków oraz planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli a także ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat w 2019 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez gminę Masłów 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Irena Kundera omówiła szczegółowo projekt uchwały.  

Brak głosów w tym punkcie.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr V/72/2019 w sprawie podziału środków oraz planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli a także ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat w 2019 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

gminę Masłów została podjęta. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie połączenia Placówki Wsparcia Dziennego - Promyczek z 

Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Masłowie 

Temat przedstawiła pani Monika Dolezińska-Włodarczyk – Zastępca Wójta Gminy. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Radny Tomasz Ksel poprosił o przedstawienie co konkretnie ma na celu połączenie jednostek 

i jaki ma wpływ.  

Zastępca Wójta  odpowiedziała, że jest to reorganizacja, która pozwoli to na wprowadzenie 

oszczędności, zmniejszenie kosztów personelu i rozszerzenie usług poprzez zajęcia 

prowadzone przez asystenta rodziny. 
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Radny Ksel jakiego rzędu będą to oszczędności. 

Zastępca Wójta odpowiedziała, że szacowane kwoty to około 20.000 zł – 30.000 zł.  

Wójt Gminy Tomasz Lato dodał, że mimo iż placówka mieści się w Woli Kopcowej – jest do 

dyspozycji wszystkich mieszkańców. Przenosząc kierowanie placówką do GOPS będziemy 

mieć możliwość usprawnienia działań placówki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr V/73/2019 w sprawie połączenia Placówki Wsparcia Dziennego – Promyczek 

z Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Masłowie została podjęta. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Masłów na 2019 

rok” 

Zastępca Wójta Gminy Monika Dolezińska– Włodarczyk omówiła projekt uchwały. 

Radny Tomasz Ksel zapytał w jakiej wysokości w skali roku te kwoty są wykorzystywane. 

Zastępca Wójta odpowiedziała, że w 100%.  

Wójt Gminy Tomasz Lato dodał, że wykorzystujemy środki w całości, niejednokrotnie musimy 

zwiększać te środki, gdyż gmina ma obowiązek zadbać o zwierzęta bezdomne i padłe.  

Pani Monika Dolezińska-Włodarczyk podsumowując wyjaśniła, że kwota 112.012,00 zł to 

koszt tego zadania, jaki gmina poniosła za 2018 rok. 

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr V/74/2019 w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Masłów na 2019 rok” została 

przyjęta.  
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12. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy, stanowiącej drogę wewnętrzną, 

składającą się z działek nr 43/10 i nr 44/8, położonych w Domaszowicach, gmina Masłów 

Temat przedstawił Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska Wojciech Fąfara. 

Nie zgłoszono uwag w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr V/75/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy, stanowiącej drogę wewnętrzną, 

składającą się z działek nr 43/10 i nr 44/8, położonych w Domaszowicach, gmina Masłów 

została podjęta.  

 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Masłów 

Skarbnik Gminy Małgorzata Kumór przedstawiła projekt uchwały.  

Radny Tomasz Ksel zapytał o pojawiającą się inwestycję na 601.000 zł, która nie była 

przedmiotem obrad Komisji ds. inwestycji. Czy jest obowiązek procedowania przez komisję 

takich tematów. 

Wójt Gminy odpowiedział, że projekt był przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Finansów.   

Radny Ksel dodał, że Komisja Budżetu i Finansów zajęła się innym tematem i potem czas nas 

naglił i ta sprawa nie została poruszona. Radny zapytał, czy opinia komisji jest zbędna, czy 

można głosować nad tą sprawą. Jeśli tak, to opinie komisji są zbędne i możemy głosować od 

razu. 

Wójt Gminy zaznaczył, że absolutnie nie uważa, by opinie komisji były zbędne. Wójt 

szczegółowo omówił zadanie dotyczące budowy wodociągu w Dolinie Marczakowej.    

Radny Ksel podkreślił, że nie jest przeciwnikiem takiej inwestycji, tylko dobrze by było, aby 

komisja miała tę wiedzę. Radny dodał, że w dopiero dniu wczorajszym wykonywał telefony i 

od Przewodniczącego dowiedział się o tej inwestycji.  

WS odpowiedział, Wójt Gminy przypomniał, że na 7 dni przed sesją każdy z państwa Radnych 

otrzymują materiały. Posiedzenia Komisji ustalają Przewodniczący Komisji, po zapoznaniu się 

z materiałami. Jako urząd jesteśmy otwarci i pomocni w realizacji tego obowiązku. Wójt dodał, 

że uważa, iż informacja w tym zakresie została przekazana radnym. 

Przewodnicząca Komisji ds. inwestycji Małgorzata Kozubek wyjaśniła, że pytała Kierownika 

jakie tematy będą na komisji i uzyskała odpowiedź, że tylko te dwa tematy. Radna podała 

przykład, że czasem jest rozmowa taka, że nie jest to temat komisji inwestycyjnej tylko komisji 
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rolnictwa. Radna poprosiła również, by naprawa ulicy Modrzewiowej nie kończyła się na ulicy 

Zielonej, tylko dalej, do końca, gdyż na końcu ulicy Modrzewiowej znajdują się firmy, które 

płacą wysokie podatki. Stąd prośba, by dojazd na teren tych zakładów również został 

wyremontowany. 

Wójt Gminy Tomasz Lato wyjaśnił, że środki przeznaczamy na wprowadzenie zmian w 

istniejącym już projekcie. Projekt był wykonywany przez Wojewódzki Zarząd Dróg i jeśli nie 

da się tego zrealizować w ramach Polski Wschodniej, chcemy przejąć tę drogę i zgłosić do 

programu rządowego. Żebyśmy byli dobrze przygotowani musimy przeprojektować ten 

odcinek, gdyż tylko ten odcinek spełnia wymogi. 

Radna Kozubek dodała, że ta droga jest wszystkim znana i wiadomo, że  wjazdy do firm są 

dalej. 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński wyjaśnił 

techniczne aspekty przebudowy tej drogi. 

Przewodniczący Rady Piotr Władysław Zegadło zamknął dyskusję i dodał, że w kontekście 

wypowiedzi państwa Radnych wyjaśnił, że nic nie stoi na przeszkodzie, by w każdym 

momencie na komisji można dodać punkt dotyczący sprawy, o której chcemy podyskutować. 

Proszę się nie obawiać i zgłaszać takie sprawy.  

Radny Tomasz Ksel stwierdził, że jest to obopólne niedopatrzenie zarówno ze strony Komisji 

jak i urzędu.  

Radca prawny Ewa Kokowska wyjaśniła, że bez opinii komisji prawidłowe jest  podejmowanie 

uchwał na sesji, gdyż komisje mają charakter ciał pomocniczych. W załączniku nr 5 do Statutu 

Gminy wymienione są zadania Komisji do spraw Inwestycji. W katalogu tych zadań nie mieści 

się opiniowanie każdej uchwały w sprawie inwestycji. Wymienione są uchwały, w których ta 

opinia powinna być a w  pozostałych ta opinia jest fakultatywna. A to, czy komisja zajmuje się 

daną sprawą to następstwo bardziej aktywności samej komisji, która dowiadując się o terminie 

sesji, może obradować w swoim gronie a następnie przedstawić stanowisko na sesji.  

Brak kolejnych głosów.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr V/76/2019 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Masłów została 

przyjęta. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów 

na lata 2019 – 2029 

Projekt przedstawiła Skarbnik Gminy Małgorzata Kumór. 
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Brak głosów w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr V/77/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów 

na lata 2098 – 2029 została podjęta.  

 

15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

Skarbnik Gminy Małgorzata Kumór omówiła projekt uchwały. 

Brak głosów w tym temacie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr V/78/2019 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

została podjęta. 

 

16. Projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśnił powody przedłożenia Wysokiej Radzie tego 

projektu uchwały. 

Radna Małgorzata Kozubek poinformowała, że odbyło się spotkanie z sołtysami, którzy 

wyrazili zgodę na zawieszenie funduszu, z zaznaczeniem, że tylko na jeden rok. Radna zwróciła 

się z pytaniem jaka jest kwota zwrotu w ramach wypełnionego wniosku. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że za rok 2018 to około 34%  kwoty.  

Wójt Gminy dodał, że wzrost dochodów gminy (m.in. przez różne programy rządowe, np.500+) 

przekłada się bezpośrednio na wysokość funduszu sołeckiego. Odpowiadając na pytanie radnej 

-  w uchwale mamy zapis o jednorocznym zawieszeniu i nie przechodzi ona na lata następne. 

Kwota, którą uzyskaliśmy z tych prawie 400 tysięcy, wynosi 90.642,27 zł. 
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Radny Mateusz Jan Fąfara zapytał, czy kwota z funduszu sołeckiego w 2020 roku zostanie 

zapisana w budżecie na jakiś konkretny cel.  

Wójt Gminy Tomasz Lato odpowiedział, że środki te zostaną zadysponowane na najważniejsze 

zadania inwestycyjne. Przymierzamy się do realizacji dróg z nowego programu, czy rozbudowę 

obiektów. Wójt dodał, że jego zdaniem te środki wejdą w zadania sołeckie, które już mamy 

wpisane.   

Brak kolejnych zgłoszeń. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Ryszard Jan Filipowicz, Małgorzata Kozubek, 

Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam 

Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr V/79/2019 w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki została przyjęta.  

 

17. Zapytania i interpelacje radnych 

Przewodniczący Rady poinformował, że do urzędu nie wpłynęły żadne interpelacje. 

Radny Tomasz Ksel zaproponował, by na kolejną sesję zwołać wspólne posiedzenie Komisji 

i poprosił by Pani Mecenas przedstawiła zakres pracy poszczególnych komisji, co możemy, 

jaki jest sens naszej pracy, jakie są cele i jakie są obowiązki radnych. 

Wójt Gminy Tomasz Lato odpowiedział, że sugestia Pana radnego skłania go do rozeznania 

szkolenia dla radnych i organizacji takiego szkolenia. Wójt wyjaśnił, że podstawą do działań 

każdego radnego jest statut gminy i do porządku obrad możemy wprowadzać każdą tematykę, 

którą Państwo chcą omówić. Wójt zadeklarował, że sam osobiście jak i każdy referat w urzędzie 

są do dyspozycji Przewodniczących i komisji.   

Radny Ksel odpowiedział, że nie chodzi o szkolenie profesjonalne, lecz o ustalenie kto i kiedy 

powinien co przygotować.  

Wójt Gminy odpowiedział, że pozostawia tę decyzję do przemyśleń Przewodniczących 

i komisji. 

Radny Ryszard Jan Filipowicz poinformował, że został wywołany na Facebooku przez 

mieszkańców Dąbrowy – za Białej Góry, z pytaniem kto remontował ten chodnik i kto  

odbierał, gdyż jest to fuszerka budowlana. Już wiem od Pana Kierownika, że Powiat to 

remontował, gdyż jest to droga powiatowa.  

W odpowiedzi Wójt Gminy wyjaśnił, że Powiat Kielecki realizował tę inwestycję. Zadanie było 

realizowane w trudnych warunkach, również jestem tym zdegustowany. Po rozmowach 

ze służbami Powiatu wiem, że Ci pracownicy od początku mieli taką wiedzę, że w tych 

warunkach nie da się tego zadania wykonać należycie i będą poprawiać te prace.  
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Radny Filipowicz zapytał o opłatę za korzystanie z zajęć dla grupy kobiet biorących udział 

w zajęciach gimnastycznych. Prawda czy nie prawda. Opłata za instruktora jest finansowana 

przez te kobiety, z prywatnych środków, a są to mieszkanki sołectwa.  

Wójt Gminy Tomasz Lato odpowiedział, że Centrum Edukacji i Kultury w Ciekotach zarządza 

świetlicami, więc szczegółowe informacje są dostępne tam. Korzystanie ze świetlic przez 

mieszkańców gminy jest nieodpłatne, natomiast jest też tak, że świetlice są wynajmowane 

i odbywają się tam spotkania, z których ktoś ma jakiś dochód. W tym momencie nie znając 

dokumentów wójt nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie, dopiero po zweryfikowaniu 

sprawy. Wójt poprosiło zgłaszanie spraw indywidualnych przed sesją. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło (Ad Vocem) poprosiło przygotowanie 

interpelacji przed sesją, abyśmy sprawniej się komunikować. 

Radna Małgorzata Kozubek zapytała o remont Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu 

w Masłowie, gdzie odbywa się remont. Z dolnej, dużej sali zabrane jest pod toalety, Radna nic 

o tym nie wiedziała. Czy jakieś szczegółowe informacje pan Przewodniczący może podać, gdyż 

budynkiem zarządza straż. 

Piotr Władysław Zegadło wyjaśnił szczegółowo, że w porozumieniu ze strażą budynek jest 

w trakcie remontu, zarówno sale jak i toalety, w ramach programu dotyczącego świetlic.    

Wójt Gminy dodał, że Stowarzyszenie Nauczycieli i Wychowawców pozyskało środki 

zewnętrzne na dostosowanie obiektów trzech świetlic: w Masłowie Pierwszym, Ciekotach 

i Dąbrowie. Zajęcia będą prowadzone dla 30 osób.  

Radna Kozubek dodała, że martwi ją, że toalety wybudowane kosztem dolnej sali, gdzie miała 

być siłownia.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że sala nie została zabrana, będzie wykorzystana 

w godzinach dopołudniowych. W funduszu sołeckim zaplanowana jest siłownia zewnętrzna. 

Małgorzata Kozubek poprosiła w imieniu mieszkańców poprosiła o przeprowadzenie 

szczepienia psów. Od miesiąca marca pan weterynarz Bogusław Sternak będzie prowadził takie 

działania. 

Radny Zenon Adam Pedrycz zaproponował by wykonać i wywiesić banery dotyczące zakazu 

wypalania traw, w związku z licznymi pożarami traw. Druga sprawa dotyczy dzikich wysypisk 

śmieci, które mimo regularnego odbioru, mimo istniejącego PSZOKa – nadal funkcjonują. 

Takie banery to nie jest duży koszt. 

Tomasz Lato odpowiedział, że na naszym Facebooku i stronie internetowej powielimy te 

informacje. Nad banerami również się zastanowimy. Prowadzone są różne pogadanki, prelekcje 

mające na celu uświadomienie mieszkańców.  

Piotr Władysław Zegadło (Ad Vocem) zaproponował, by były to na razie plakaty na tablicach 

ogłoszeń. Proceder na przestrzeni ostatnich lat się zmniejszył, jednak nadal zajmujemy 

niechlubne miejsce.  

Radny Janusz Obara podziękował za przyjęte w budżecie środki finansowe na budowę 

wodociągu w Dolinie Marczakowej.  

Przewodniczący Rady podziękował za udział w delegacji do zaprzyjaźnionej gminy Börsc i 

poinformował, że będziemy ich gościć w marcu w ramach obchodów dni polsko – węgierskich.  

Brak kolejnych głosów.  
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18. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Zegadło podziękował za udział w V sesji Rady Gminy 

Masłów i zamknął obrady. 

 

 

 Przewodniczący Rada Gminy Masłów 

Piotr Zegadło   

  

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


